
Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice 
4.9.2007 

  
1) Prezence 

a) Přítomni : Jungvirt, Novotný, Petráš, Hnilička, Feistmantl, Šmat, Šobr, Metelec, 
Erhart(DK). 

b) Omluveni : Paul, Gracík, Mareš, Švelch 
2) Došlá pošta 

a) Přeplatek na vyúčtování pronájmu nebytových prostor 2004 – 818,-Kč 
b) Faktury (kromě běžných výdajů a nákupu ryb do chovu) 

i) Salvete – cement a štěrkopísek 1 146,- Kč oprava líhně  
ii)  Salvete – cement a štěrkopísek 1 361,- Kč oprava líhně  
iii)  Salvete – beton a doprava         5 216,- Kč oprava podlahy garáže 
iv) Salvete – tvárnice                      2 065,- Kč oprava líhně 
v) Salvete – lepící malta                1 588,- Kč oprava líhně  

c) Česká pojišťovna – rekapitulace stavu pojistné smlouvy – prověřit výši pojistky 
(Mareš) 

d) Zápis z jednání Jihočeského územního výboru JčÚS ČB. Mimo jiné bylo projednáno 
následující. 
i) Prodej rybníku „Zevlův“ v N.Hradech cena zvýšena na 4,5 mil!! 
ii)  JčÚS proplatí 25 650,-Kč za „mimořádné práce“ při výlovu Vajgaru 
iii)  JčÚS přijme dalšího pracovníka na funkci technika. Aparát JčÚS se opět rozroste. 
iv) Za členy ČRS je možno přijímat i cizince bez trvalého pobytu.. 

e) Vezírek – zajistit ze strany MO zasílání jmen k významným výročím. 
f) Jednání se zahrádkářskou osadou ohledně prodeje pozemků u klubovny. Zástupci 

zahrádkářů jednají s MÚ Strakonice o odprodeji jednoho pozemku do vlastnictví 
města.  

g) Česká inspekce životního prostředí nezahájila správní řízení ohledně vypouštění  
vypouštění kachen na Mačické přehradě. Nepodařilo se zjistit kdo kachny vypustil. 
Starosta obce Soběšice odmítl v uvedené věci poskytnout svědeckou výpověď. 

h) Povodí Vltavy – ohlášení prací na Otavě ve Střelských Hošticích – Kozlově 
– v září provádění údržby na jezu na Křemelce. Hladina bude  
   snížena. 

3) Projednáno 
a) Proběhlo první jednání se zástupcem MS Volenice ohledně rybníku v Kalenicích. MS 

nechce pozemky prodat a nemají ani zájem o společné užívání rybníku. Navrhli nájem 
10 000,-Kč za rok s čímž hospodář MO nesouhlasí. Předseda zajistí návrh nájmu 
v místě obvyklý. 

 Ing. Mareš zajistí odhad ceny stavby a investic do Kalenického rybníka. 
b) Jednání na MÚ Odbor životního prostředí ohledně podmínek a rozsahu odbahnění 

rybníku Blatský. Výbor nesouhlasí s odbahněním pouze v rozsahu dnešní vodní 
plochy a odsouhlasil podané odvolání ke KÚ v Českých Budějovicích. 

 Výbor byl seznámen s doplněním údajů pro MZ. 
c) Firma JAMA Drachkov dodá bazény až v tomto týdnu. Jejich obezdění a zabetonování 

proběhne v týdnu od 10.do 16.9.2007 Zajistí Šmat. 
 Výkopové práce na opěrné zdi – cena práce ohodnocena na 5 000,- Kč. Zajistí Šmat. 
d) Na Mačické přehradě byla vysečena vzdušná strana hráze a výbor odsouhlasil odměnu 

2000,-Kč (čistého) za tuto velmi namáhavou práci. 



Na Mačické přehradě proběhl hon na kachny a byla přivolána Policie ČR. Myslivci 
zahájili hon přesto že zde jeden z držitelů pověření rybařil. Proběhne další jednání 
s policií a postiženým rybářem. Rybáři bylo vystaveno nové jednodenní pověření. 

e) V garáži č.1 byla opravena podlaha a v líhni byly provedeny stavební úpravy. Výbor 
souhlasí s vyplacením odměny za provedené  práce ve výši 4000,-Kč (čistého) - F.Šíp 

f) Výlovy 22.9. – Kalenický rybník 
   29.9  – volno 
   6.10  – místo výlovu bude upřesněno podle stavu odbahnění Blatského rybníka 
       Zájemci o brigádu na výlovech se musí hlásit na tel. 602 236 538      604 272 584 
g) Příští výbor 2.10.2007 od 17 hod na sádkách. 

 
zapsal Milan Jungvirt 


